
1 

 

BROI.0012.6.5.2017 

 

 

Protokół nr 22/17 

z posiedzenia Komisji  Zdrowia i Spraw Społecznych  

z dnia 22 sierpnia 2017 roku 

 

1) Otwarcie obrad Komisji. 

 

Pan Roman Gołębiewski Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych dnia  22 

sierpnia 2017  roku o godzinie 12:05
  

otworzył obrady Komisji  Zdrowia i Spraw 

Społecznych. Powitał członków Komisji oraz zaproszonych gości w osobach Pani Agnieszki 

Łobody – Dyrektora PCPR we Włocławku, Pani Anny Dębickiej – Dyrektora SPZPS we 

Włocławku oraz Pani Urszuli Krysiak – Głównego Księgowego Samodzielnego Publicznego 

Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku. 

Lista zaproszonych osób stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

 

2) Stwierdzenie quorum.  

 

Przewodniczący Komisji na podstawie listy obecności stwierdził, że w obradach uczestniczy 

3 radnych, co wobec ustawowego składu Komisji, liczącego 5 osób stanowi wymagane 

quorum, a zatem obrady są prawomocne.  

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  

 

3) Przyjęcie porządku obrad.  

 

Przewodniczący Komisji poinformował radnych, iż wraz zawiadomieniem o posiedzeniu 

Komisji otrzymali porządek obrad w brzmieniu: 

 
Porządek obrad: 

1) Otwarcie obrad Komisji. 

2) Stwierdzenie quorum.  

3) Przyjęcie porządku obrad. 

4) Przyjęcie protokołu nr 21/17 z posiedzenia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 

 z dnia  20 czerwca 2017 r.  

5) Informacja Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni 

Specjalistycznych o przebiegu wykonania planu finansowego za I półrocze 2017 roku. 

6) Analiza projektu uchwały w sprawie określenia zadań, na które przeznacza środki 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2017 roku.  
7) Sprawozdanie z działalności i efektów pracy Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie we 

Włocławku w 2016 roku oraz zestawienie potrzeb w zakresie systemu pieczy zastępczej.  

8) Sprawy różne. 

9) Zakończenie obrad Komisji. 

Przewodniczący Komisji zapytał, czy są inne propozycje do porządku obrad? 

Wobec braku innych propozycji Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za przyjęciem 

porządku obrad i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-3 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 

Na podstawie przeprowadzonego glosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że 

porządek obrad został przyjęty. 

 

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 
1) Otwarcie obrad Komisji. 

2) Stwierdzenie quorum.  

3) Przyjęcie porządku obrad. 
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4) Przyjęcie protokołu nr 21/17 z posiedzenia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 

 z dnia  20 czerwca 2017 r.  

5) Informacja Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni 

Specjalistycznych o przebiegu wykonania planu finansowego za I półrocze 2017 roku. 

6) Analiza projektu uchwały w sprawie określenia zadań, na które przeznacza środki 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2017 roku.  
7) Sprawozdanie z działalności i efektów pracy Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie we 

Włocławku w 2016 roku oraz zestawienie potrzeb w zakresie systemu pieczy zastępczej.  

8) Sprawy różne. 

9) Zakończenie obrad Komisji. 

 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

 

 

4) Przyjęcie protokołu nr 21/17 z posiedzenia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 

 z dnia 20 czerwca 2017 r. 

 

Przewodniczący Komisji  poinformował członków Komisji, że z  ostatniego posiedzenia 

Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych został sporządzony protokół, który był do wglądu  

w Biurze Rady i Ochrony Informacji. Przewodniczący Komisji zapytał, czy są uwagi do 

przedłożonego protokołu? Wobec braku uwag Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za 

przyjęciem protokołu nr 21/17 z posiedzenia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych z dnia 20 

czerwca 2017 r.  i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za – 3 

Przeciw – 0  

Wstrzymało się – 0  

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że protokół 

nr 21/17 z posiedzenia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych został przyjęty.   

 

Na obrady przybył Pan radny Roman Tomaszewski. W obradach uczestniczy 4 członków 

Komisji.  

 

5) Informacja Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni 

Specjalistycznych o przebiegu wykonania planu finansowego za I półrocze 2017 

roku. 

 

Przewodniczący Komisji poinformował członków Komisji, że wraz z zawiadomieniem 

otrzymali Informację Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni 

Specjalistycznych o przebiegu wykonania planu finansowego za I półrocze 2017 roku. 

Przewodniczący Komisji poprosił Panią Dyrektor SPZPS we Włocławku - Annę Dębicką o 

przedstawianie tematu. 

Pani Anna Dębicka Dyrektor SPZPS we Włocławku poinformowała, że przychody ogółem 

i koszty ogółem nie zostały przekroczone w 50% tylko w  49,75 %. Przychody całkowite są 

wyższe od kosztów całkowitych, więc jednostka wypracowała dodatni wynik finansowy. 

Dodatni wynik finansowy w wysokości 7 954,99 zł wskazuje na pozytywny efekt końcowy 

podejmowanych decyzji w działalności jednostki. Wartość zobowiązań na dzień 30.06.2017 r. 

wyniosła 1 295 551,19 zł i są to zobowiązania niewymagalne. Wartość zobowiązań wg. stanu 

na 30.06.2017 r. w stosunku do zobowiązań na 01.01.2017 r., która wynosiła 1 377659,89 zł i 

zmniejszyły się o 5,96%. Wartość zobowiązań długoterminowych na dzień  30.06.2017 r. w 

stosunku do zobowiązań na dzień 01.01.2017 r. zmniejszyła się o kwotę 84 932,82 zł z 

powodu terminowej spłaty pożyczki  z WFOŚ oraz spłaty rat za aparat RTG zakupiony w 

grudniu 2015 r. oraz rat za aparat USG w listopadzie 2016 r. Wartość należności na dzień 

30.06.2017 r. wyniosła 1 101 537,20 zł a wartość należności na 01.01.2017 r. wyniosła 

1 379 964,41 zł. Nie został zaciągnięty nowy kredyt w pierwszym półroczu 2017 r. W marcu 

2017 r. przedłużona została umowa na kredyt obrotowy w rachunku bieżącym. Posiadany 
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kredyt w wysokości 300 000,00 zł uruchamiany jest w momencie, gdy fundusz terminowo nie 

zapłaci, w tym roku nie został on uruchamiany. Sądy po wyroku uregulują z tytułu 

zobowiązania za kserokopię historii choroby. Na dzień dzisiejszy wszystkie płatności są na 

bieżąco uregulowane, nie ma odsetek z tytułu nieuregulowanych zobowiązań. Jedyne odsetki 

jakie zostały zapłacone Wojewódzkiemu  Funduszowi Ochrony Środowiska to odsetki za 

kredyt na remont budynku. Kredyt ten był zaplanowany na bieżącą inwestycję. Kredyt ten jest 

korzystny, ponieważ po zapłaceniu 75%  zostaje umorzone pozostałe 25 % (około 60 000,00 

zł zostanie umorzone umorzone). 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję.  

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, kto jest 

za pozytywnym zaopiniowaniem Informacji Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu 

Przychodni Specjalistycznych o przebiegu wykonania planu finansowego za I półrocze 2017 

roku i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-4 

Przeciw-0 

Wstrzymało się -0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała Informację Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu 

Przychodni Specjalistycznych o przebiegu wykonania planu finansowego za I półrocze 2017 

roku. 

Informacja Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych o 

przebiegu wykonania planu finansowego za I półrocze 2017 roku stanowi załącznik nr 4 do 

niniejszego protokołu. 

 

6) Analiza projektu uchwały w sprawie określenia zadań, na które przeznacza środki 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2017 roku.  

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że wraz z zawiadomieniem członkowie komisji 

otrzymali projekt uchwały w sprawie określenia zadań, na które przeznacza środki 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2017 roku. 

Przewodniczący Komisji poprosił Panią Dyrektor o przedstawienie informacji. 

Pani Agnieszka Łoboda Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie we 

Włocławku poinformowała, że w dniu 18 lipca 2017 pismem znak:DF.WRO.330.2017.w p.o 

Prezes Zarządu Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

poinformowała o zmniejszeniu wysokości środków na realizację zadań w 2017 r. z kwoty 

532.547 zł na 525.247 zł, tj. o kwotę 7.300 zł oraz o konieczności zwrotu tej kwoty na konto 

PFRON. W tym stanie rzeczy zachodzi konieczność podjęcia nowej uchwały w sprawie 

określenia zadań, na które przeznacza środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w 2017 roku oraz podziału środków na poszczególne zadania.  Z tych 

względów proponuje się zdjęcie kwoty 7.300 zł z zadania jakim jest dofinansowanie 

uczestnictwa osób niepełnosprawnych i ich opiekunów w turnusach rehabilitacyjnych, 

ponieważ 4 opiekunów dzieci niepełnosprawnych zrezygnowało z przyznanego 

dofinansowania na łączną kwotę  8.440 zł. Pozostałą kwotę tj.1.140 zł proponuje się 

przenieść na dofinansowanie zaopatrzenia w sprzęt rehabilitacyjny, przedmioty ortopedyczne 

i środki pomocnicze przyznawane osobom niepełnosprawnym na podstawie odrębnych 

przepisów.  

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za pozytywnym 

zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie określenia zadań, na które przeznacza środki 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2017 roku  i przeprowadził 

procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-4 

Przeciw-0 
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Wstrzymało się -0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja  

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia zadań, na które przeznacza 

środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2017 roku stanowi 

załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

6) Sprawozdanie z działalności i efektów pracy Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie we Włocławku w 2016 roku oraz zestawienie potrzeb w zakresie systemu 

pieczy zastępczej.  

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że wraz z zawiadomieniem członkowie komisji 

otrzymali Sprawozdanie z działalności i efektów pracy Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie we Włocławku w 2016 roku oraz zestawienie potrzeb w zakresie systemu pieczy 

zastępczej. Przewodniczący Komisji poprosił Panią Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie we Włocławku - Agnieszkę Łobodę o przedstawianie tematu. 

Pani Agnieszka Łoboda Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie we 

Włocławku poinformowała, że zgodnie z art. 182 ust. 5 ustawy z dnia 9 czerwca 2011r. o 

wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej kierownik Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie składa Zarządowi Powiatu coroczne sprawozdanie z działalności Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie oraz przedstawia zestawienie potrzeb w zakresie systemu pieczy 

zastępczej. Natomiast stosownie do zapisu art. 76 ust. 5 przywołanej wyżej ustawy, do zadań 

organizatora rodzinnej pieczy zastępczej należy w szczególności przedstawianie Staroście i 

Radzie Powiatu corocznego sprawozdania z efektów pracy. Zgodnie z  Zarządzeniem Nr 

65/2011 z dnia 06 grudnia 2011 r. Powiatowe. Organizator Rodzinnej Pieczy Zastępczej 

przedkłada sprawozdanie dotyczące efektów pracy. W tym przypadku Powiatowe Centrum 

Pomocy Rodzinie zostało wyznaczone na Organizatora Rodzinnej Pieczy Zastępczej. 

Sprawozdanie przedstawione zostało w dwóch zakresach. Liczba rodzin zastępczych i dzieci 

w nich umieszczonych jest stabilna i w podobnej wielkości co w latach poprzednich. Głównie 

umieszczenie dzieci pieczy zastępczej i instytucjonalnej jest uzależnieniem rodziców od 

alkoholu. Najwięcej jest dzieci w wieku powyżej 3lat, są to długotrwałe pobyty. Jeśli chodzi   

o wiek dzieci to największa grupa dzieci w rodzinach zastępczych to dzieci w wieku 7-13 lat, 

natomiast dzieci w placówkach opiekuńczo - wychowawczych to dzieci od 14 do 17 roku 

życia.  Zagłębiem umieszczeń dzieci zarówno w placówkach opiekuńczo-wychowawczych 

jak i w rodzinach zastępczych jest Gmina Brześć Kujawski. Dyrektor nie wie, czy wynika to z 

kwestii obciążenia dużym bezrobociem, ale pewnie tak. Duża liczba dzieci pochodzi również 

z Gminy i Miasta Lubień Kujawski oraz Gminy Włocławek, która jest jedną z większych 

gmin powiatu włocławskiego. Sukcesem jest przekształcenie rodziny niezawodowej w 

rodzinny dom dziecka, która na dzień dzisiejszy zabezpiecza wsparcie dla 7 dzieci z powiatu 

włocławskiego oraz przekształcenie Wielofunkcyjnej Placówki  Opiekuńczo - 

Wychowawczej w dwie Placówki Opiekuńczo - Wychowawcze "Jaś" i "Małgosia". 

Finansowanie pieczy zastępczej finansowana jest z środków finansowych Powiatu 

Włocławskiego. Natomiast inne powiaty zobowiązane są do pokrywania kosztów pobytu 

swoich dzieci i odwrotnie. Zdecydowana większość dzieci jest z obcych powiatów a niżeli 

dzieci z Powiatu Włocławskiego. Gminy właściwe ze względu na miejsce zamieszkania 

dzieci wnoszą odpłatność za pobyt dzieci w placówkach i rodzinach zastępczych. W 

pierwszym roku 10%, drugim 30% od trzeciego roku to 50 % kosztów. Z tego tytułu 

wpływają środki na dochody powiatu. Jeśli chodzi o rodziny zastępcze to jest kwota 79 000 zł 

za rodzinną formę pieczy zastępczej, jeśli chodzi o instytucjonalną to wiadomo jest, że z 

uwagi na wyższe koszty od gmin otrzymano kwotę w wysokości 478 000 zł. W pieczy 

zastępczej obserwowane jest zmniejszenie się ilości osób, które usamodzielniają, czyli 

korzystają ze świadczenia na kontynuacje nauki, ponieważ  ustawodawca dał taką możliwość, 

jeśli dzieci uczą się i kontynuują naukę mogą przebywać  w rodzinie zastępczej do 25 roku 

życia. Tam jest zdecydowanie korzystniejsza wysokość świadczenia i widać, że z tego 

świadczenia wyższego korzystają. Dzieci placówki opuszczają, mała liczba dzieci kontynuuje 

naukę po 18 roku życia. Proces usamodzielniania również nie jest taki efektywny jak w 
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rodzinach zastępczych. Stwierdzić należy brak kandydatów na rodziców zastępczych. 

Wielorazowe akcje prowadzone nie skutkują zwiększeniem kandydatów. Problem dotyczy nie 

tylko Powiatu Włocławskiego, ale całego kraju. Potrzeby w zakresie rodzinnej i 

instytucjonalnej pieczy zastępczej to przede wszystkim prowadzenie kampanii i pozyskiwanie 

kandydatów na rodzinną pieczę zastępczą, promowanie tej pieczy w mediach oraz w różnych 

środowiskach i stowarzyszeniach. Należałoby utworzyć pogotowie rodzinne jest to rodzina 

zastępcza o kategorii pogotowia, która zabezpieczy dzieci w trybie nagłym. Finanse, które 

zostały zabezpieczone na potrzeby wynikają z potrzeb bieżących.  

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusje. 

Radny Roman Tomaszewski powiedział, że jeśli z Gminy Brześć Kujawski jest najwięcej 

dzieci to z pewnością pokrywają najwięcej kosztów. 

Pani Agnieszka Łoboda Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie we 

Włocławku poinformowała, że z Gminy Brześć Kujawski jest ponad 50 dzieci, w tym 

rodzeństwo 8 osobowe, które powoli się usamodzielnia.  

Przewodniczący Komisji zapytał w jakiej wysokości środki finansowe otrzymują rodziny 

zastępcze? 

Pani Agnieszka Łoboda Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie we 

Włocławku poinformowała, że rodzina spokrewniona czyli rodzeństwo lub dziadkowie to jest 

660 zł podstawowe wsparcie jeśli dziecko posiada orzeczenie o stopniu niepełnosprawności 

otrzymuje 200 zł dodatkowo. Rodzina niespokrewniona, zawodowa i niezawodową otrzymuje 

po 1000 zł na dziecko. Jeśli dziecko jest chore to plus 200 zł na dziecko. W przypadku 

rodziny zawodowej jedna osoba otrzymuje wynagrodzenie niezależnie od ilości dzieci 

minimum 2000 zł. Brutto na umowę cywilno- prawna wypłacane. Podniesiono rodzinie 

prowadzącej rodzinny dom dziecka z uwagi na liczbę 6 dzieci i w związku  z tym, że w tym 

domu przebywa powyżej 4 dzieci współmałżonek otrzymuje również  połowę  wynagrodzenie 

jako osoba pomagająca prowadzić rodzinny dom dziecka. Oprócz tego rodzice otrzymują na 

każde nowo przyjęte kwotę 1000 zł na jego zagospodarowanie (zakup mebli, itp.). Co roku 

rodziny maja możliwość skorzystania z dofinansowania do wypoczynku. W tym roku była to 

kwota 400 zł. W sytuacjach losowych indywidualnie każdorazowo Zarząd Powiatu podejmuje 

decyzje o ewentualnym wsparciu np. zakup pieca, który przestał działać w  wyniku awarii. 

Państwo prowadzący rodzinny dom dziecka obligatoryjnie z mocy ustawy otrzymują środki  

na pokrycie kosztów utrzymania dzieci umieszczonych. Media są dzielone na liczbę dzieci i 

otrzymują ten zwrot środków. Powiat nie wypłaca tylko jednego fakultatywnego świadczenia 

jakim jest pokrywanie kosztów utrzymania w rodzinach niezawodowych mediów. To są dość 

duże koszty i nie są one zabezpieczane w budżecie powiatu. Ponadto na każde umieszczone 

dziecko otrzymują 500+ niezależne od dochodu. Dyrektor uważa, że sytuacja rodzin 

zastępczych w tej chwili się bardzo poprawiła. Koordynatorzy rodzinnej pieczy zastępczej 

obejmują połowę rodzin zastępczych około 30. Są również takie rodziny w których dzieci 

powyżej 18 roku życia pozostały, wiec trudno tutaj mówić o małym dziecku i potrzeby 

sprawdzania. Koordynatorzy są przynajmniej raz w miesiącu w rodzinie zastępczej, którzy 

wspierają i pomagają rodzinom. Ponadto obserwują proces wychowawczy w rodzinie, czy są 

jakieś problemy i zgłaszają to do organizatora rodzinnej pieczy zastępczej. Pracownik, który 

zajmuje się organizacją rodzinnej pieczy zastępczej jest 2 razy w roku w rodzinach 

zastępczych, każdych wizytuje bez względu na to, czy są objęte opieką koordynatora. W 

wyniku kontroli Wydziału Polityki Społecznej zastrzeżono kontrolowanie rodzin zastępczych 

przez PCPR we Włocławku. W związku z tym została przygotowana uchwała Zarządu 

Powiatu i członkiem zarządu, który jest uprawniony do kontroli rodzin zastępczych i 

palcówek opiekuńczo-wychowawczych oraz organizator rodzinnej pieczy zastępczej jest Pan 

Tomasz Jezierski. W przyszłym tygodniu na zarządzie powiatu zostaną przedłożone zasady 

tej kontroli jaka ma być prowadzona w powiecie włocławskim. Mają tam być ściśle określone 

liczby kontroli prowadzonych przez Zarząd Powiatu we Włocławku oprócz tych 

prowadzonych przez PCPR we Włocławku. 

Wobec braku dalszych pytań  Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, kto jest za 

przyjęciem Sprawozdania z działalności i efektów pracy Powiatowego Centrum Pomocy 
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Rodzinie we Włocławku w 2016 roku oraz zestawienie potrzeb w zakresie systemu pieczy 

zastępczej i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-4 

Przeciw-0 

Wstrzymało się -0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 

przyjęła sprawozdanie z działalności i efektów pracy Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie we Włocławku w 2016 roku oraz zestawienie potrzeb w zakresie systemu pieczy 

zastępczej. 

 Sprawozdanie z działalności i efektów pracy Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie we 

Włocławku w 2016 roku oraz zestawienie potrzeb w zakresie systemu pieczy zastępczej 

stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

 

7) Sprawy różne 

 

Przewodniczący  Komisji zapytał radnych, czy chcieliby złożyć wnioski, oświadczenia?  

Nie było żadnych głosów.  

 

 

8) Zakończenie obrad 

 

Przewodnicząca Komisji w związku ze zrealizowaniem porządku obrad dokonał dnia 22 

sierpnia  2017  roku o godzinie 12:45 zamknięcia obrad Komisji Zdrowia i Spraw 

Społecznych.   

                                                                                  

 

                                                                                         Przewodniczący Komisji 

Zdrowia i Spraw Społecznych 

 

   Roman Gołębiewski 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ze Starostwa Powiatowego protokołowała: 

Marta Szarecka ……………………………….. 


